
RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording artikel 42 vragen 

20R.01187 

 
 

Van: : College van burgemeester en wethouders 

Datum : 15 december 2020 

Portefeuillehouder(s) : Wethouder de Weger 
Portefeuille(s) : Jongerenwerk 

Contactpersoon : D. Bolle 

Tel.nr. : 8998 

E-mailadres : bolle.d@woerden.nl 
 
 

Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 42 van het Reglement van Orde van de  
gemeenteraad gesteld door Florian Bos van de Fractie van de Woerdense VVD over 
Sluit na 50 jaar De Bijn in Kamerik. 

Beantwoording van de vragen: 

 
1. Is het college bereid om in gesprek te gaan met het bestuur van De Bijn om continuïteit van deze 

jongerensociëteit te bespreken, zodra zij weer open willen?  

Ja. Het bestuur van De Bijn is uitgenodigd voor een avond met andere jongerenverenigingen om te 
bespreken welke gevolgen de coronacrisis heeft en op welke manier het college hen kan bijstaan. 
Het bestuur van De Bijn is niet op deze uitnodiging ingegaan. Wanneer zij wel een gesprek wenst 
met het college is dat mogelijk. Daarnaast heeft de jongerenwerker van Buurtwerk meermaals 
aangeboden het bestuur te ondersteunen. Jongerenwerk kan helpen bij het maken van een 
jaarplan en begroting en kan meedenken over activiteiten die binnen de coronamaatregelen 
gehouden kunnen worden. Ook hier heeft het bestuur van De Bijn nog geen gebruik van gemaakt. 

 

2. In hoeverre zijn er gemeentelijke kosten die De Bijn moet voldoen? Zijn hier tegemoetkomingen 
voor? 
Er zijn geen kosten die De Bijn aan de gemeente moet voldoen.  

 
3. Is het college ook bereid om, mocht dat nodig zijn, in het kader van jongerenparticipatie (tijdelijk) 

financieel bij te dragen aan het (her)opstarten van De Bijn?  
Ja. Jongerenverenigingen die in de financiële problemen zijn gekomen door de gevolgen van de 
coronacrisis kunnen financiële steun bij de gemeente aanvragen. Dit geldt dus ook voor De Bijn. 
Hiervoor heeft de Rijksoverheid € 25.000,- in het gemeentefonds gestort. 

  
4. In hoeverre is de vergunning van De Bijn afhankelijk van de exploitatievergunning van de uitbater 

van de Schulenburch?   
De Bijn beschikt over een eigen exploitatievergunning. De Bijn is niet afhankelijk van de 
exploitatievergunning van de Schulenburch.  

 

5. Op welke wijze ziet het college een rol voor het bestuur van de Schulenburch bij het behouden van 
De Bijn? In hoeverre is het bestuur van de Schulenburch bereid om mee te denken? 
Het bestuur van de Schulenburch is, volgens de informatie die bekend is bij het college, altijd 
constructief geweest ten opzichte van De Bijn. Het bestuur van de Schulenburch faciliteert door 
middel van het beschikbaar stellen van een ruimte en heeft de inning van de huur hiervan 
opgeschort, nu De Bijn geen inkomsten heeft. Het behouden van De Bijn is echter vooral een 
verantwoordelijkheid van het bestuur van De Bijn zelf. 

 

6. Op welke wijze ziet het college een rol voor het Dorpsplatform Kamerik bij het behouden van De 
Bijn? In hoeverre is het dorpsplatform bereid mee te denken?   
Uit gesprekken met de dorpsambtenaar van Kamerik blijkt dat het Dorpsplatform Kamerik het 
belangrijk vindt dat De Bijn blijft voortbestaan. Er is contact tussen de werkgroep zorg & welzijn van 
het Dorpsplatform en het bestuur van De Bijn. Het Dorpsplatform heeft de volgende ondersteuning 



aangeboden : 

 

 

o Onderzoek doen naar de doelgroep; 

o Helpen opzetten van een nieuw bestuur; 

o Communicatie via nieuwsblad en website Kamerik Vandaag. 

 

Momenteel heeft het bestuur van De Bijn besloten de stichting ‘slapende’ te houden totdat 
versoepelde maatregelen het mogelijk maken om weer actief te worden. Ondersteuning van het 
Dorpsplatform kan ook dan  in overleg met bestuur van De Bijn starten. 

 
7. Ziet het college De Bijn als een onderdeel van het Dorpshuis? Waarom wel / niet?  

Het bestuur van de Schulenburch is een zelfstandige stichting. Vanuit hun maatschappelijke rol 
geeft zij letterlijk ruimte aan maatschappelijke organisaties. Het is zaak dat het dorp zelf aangeeft 
welk programma er in de Schulenburch gewenst is. Wij hebben als college de positie van het 
jongerenwerk in Kamerik ook betrokken bij onze recente gesprekken met de Schulenburch en het 
Dorpsplatform. 

 

 
Bijlagen: 
 
De ingekomen brief met documentnummer: 20.021398 
 

 
Het college van burgemeester en wethouders,  
  

  

Drs. M.H.Brander                                                V.J.H. Molkenboer  
Gemeentesecretaris                                            Burgemeester   
 
 
 
 
  



 

Artikel 42-vragen: sluit na 50 jaar De Bijn in Kamerik? 

Nog altijd hangen er spandoeken rondom de Schulenburch in Kamerik. Inwoners zijn namelijk boos 

dat de exploitatievergunning van het zalencomplex wordt aangepast. Wethouder Bolderdijk heeft aan 

de exploitant en het bestuur van stichting De Schulenburch aangegeven dat de 

horecaexploitatievergunning wordt beperkt. Er kunnen geen feesten en partijen meer gehouden 

worden. Gelukkig kunnen Kamerikse feesten zoals Kamerik Live nog wel doorgang vinden.  

 

Jeugdsociëteit De Bijn is gevestigd in hetzelfde complex. Het is echter niet duidelijk wat de wijziging 

van de exploitatievergunning voor invloed heeft op De Bijn. De Woerdense VVD vreest voor het 

voortbestaan van de Kamerikse jongerensociëteit. Door de verplichte sluiting van de horeca tijdens de 

coronapandemie heeft het bestuur van De Bijn namelijk besloten om in winterslaap te gaan, maar het 

weet niet of ze daar nog uit kan komen. De Woerdense VVD heeft veel waardering voor de 

maatschappelijke functie die De Bijn al circa 50 jaar vervult en om duidelijkheid te krijgen over het 

voortbestaan van deze jeugdsociëteit hebben wij de volgende vragen:  

 

1. Is het college bereid om in gesprek te gaan met het bestuur van De Bijn om continuïteit van 

deze jongerensociëteit te bespreken, zodra zij weer open willen? 

2. In hoeverre zijn er gemeentelijke kosten die De Bijn moet voldoen? Zijn hier 

tegemoetkomingen voor? 

3. Is het college ook bereid om, mocht dat nodig zijn, in het kader van jongerenparticipatie 

(tijdelijk) financieel bij te dragen aan het (her)opstarten van De Bijn? 

 

Uit beantwoording van vragen van de fractie van de ChristenUnie/SGP over 'Geluidsoverlast 

Schulenburch Kamerik' blijkt dat: “de wijziging van de horecaexploitatievergunning [van de 

Schulenburch, red.] ziet niet op de activiteiten die gerelateerd zijn aan het dorpshuis. Het college is 

geenszins van plan De Schulenburch te sluiten. Op dit moment is het college met het bestuur van De 

Schulenburch in gesprek over de toekomst.” Het Kamerikse dorpshuis De Schulenburch blijft dus 

beschikbaar voor dorpsfeesten en evenementen.  

 

4. In hoeverre is de vergunning van De Bijn afhankelijk van de exploitatievergunning van de 

uitbater van de Schulenburg? 

5. Op welke wijze ziet het college een rol voor het bestuur van de Schulenburch bij het 

behouden van De Bijn? In hoeverre is het bestuur van de Schulenburch bereid om mee te 

denken?  

6. Op welke wijze ziet het college een rol voor het Dorpsplatform Kamerik bij het behouden van 

De Bijn? In hoeverre is het dorpsplatform bereid mee te denken?     

7. Ziet het college De Bijn als een onderdeel van het Dorpshuis? Waarom wel / niet? 

 

Namens de Woerdense VVD,  

 

Florian Bos 
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